

一 自...
 一 南...
 一 左...
 一 右...
 一 中...
 一 下...
 一 上...
 一 左...
 一 右...
 一 中...
 一 下...
 一 上...

一 左...
 一 右...
 一 中...
 一 下...
 一 上...
 一 左...
 一 右...
 一 中...
 一 下...
 一 上...

舟二条 江戸まで、後水戸
之をたもつし、家もふくむ、
まゝに

まゝに、江戸まで、
舟二条、江戸まで、

舟二条

舟二条、江戸まで、
舟二条、江戸まで、

舟二条、江戸まで、
舟二条、江戸まで、

舟二条、江戸まで、
舟二条、江戸まで、

舟二条、江戸まで、

舟二条、江戸まで、
舟二条、江戸まで、

Handwritten notes in cursive script, top section of the left page.

Handwritten notes in cursive script, middle section of the left page.

Handwritten notes in cursive script, bottom section of the left page.

Handwritten notes in cursive script, top section of the right page.

Handwritten notes in cursive script, middle section of the right page.

Handwritten notes in cursive script, bottom section of the right page.

あつた
つた
つた
つた

九月

十

一 有人の
二 何れか
三 何れか
四 何れか
五 何れか
六 何れか
七 何れか
八 何れか
九 何れか
十 何れか

あつた
つた
つた
つた

高直子年

十月

朔日

負知化候より候儀あり候に
御座り候に御座り候に御座り候に

御座り候に御座り候に御座り候に
御座り候に御座り候に御座り候に

御座り候に御座り候に御座り候に
御座り候に御座り候に御座り候に

御座り候に御座り候に御座り候に
御座り候に御座り候に御座り候に

御座り候に御座り候に御座り候に
御座り候に御座り候に御座り候に

日

Handwritten text at the top of the left page.

Three small rectangular boxes containing handwritten notes.

Main body of handwritten text on the left page.

Handwritten text on the right page, starting with a large initial.

Handwritten text on the right page, starting with a large initial.

Handwritten text on the right page.

Handwritten text on the right page, starting with a large initial.

Handwritten text in cursive script, possibly a list or notes, located on the right page of the notebook.

丁酉 二月

十一日

Handwritten text in cursive script, possibly a list or notes, located on the left page of the notebook.

Handwritten text in cursive script, possibly a list or notes, located on the left page of the notebook.

Handwritten text in cursive script, possibly a list or notes, located on the left page of the notebook.

Handwritten text in cursive script, possibly a list or notes, located on the left page of the notebook.

Handwritten text in cursive script, possibly a list or notes, located on the left page of the notebook.

Handwritten text in cursive script, possibly a list or notes, located on the left page of the notebook.

一 町内会
二 町内会
三 町内会
四 町内会
五 町内会

十日
三日

日記

一 町内会
二 町内会
三 町内会
四 町内会
五 町内会

一 町内会
二 町内会
三 町内会
四 町内会
五 町内会
六 町内会
七 町内会
八 町内会
九 町内会
十 町内会

此書乃... 卷之...

十月...

此書乃... 卷之...

十月...

十月...

此書乃... 卷之...

十月...

此書乃... 卷之...

十月...

十月...

此書乃... 卷之...

十月...

一 白鳥の... 年... 之... 南... 公...
... 之...

青島八

七年... 職... 之... 公...
...

田中

田中... 年...

火... 之... 之... 之...
...

...

丁卯...

...

一 白鳥の... 年... 之... 南... 公...
...

火... 之... 之... 之...
...

一 高橋公方の御書

新官の御書保書なるは。此の御書後より。
 公の御書保書なる御書。此の御書保書なる御書。
 公の御書保書なる御書。此の御書保書なる御書。
 公の御書保書なる御書。此の御書保書なる御書。
 公の御書保書なる御書。此の御書保書なる御書。
 公の御書保書なる御書。此の御書保書なる御書。

丁卯

高橋公方

高橋公方の御書

公の御書保書なる御書。此の御書保書なる御書。
 公の御書保書なる御書。此の御書保書なる御書。
 公の御書保書なる御書。此の御書保書なる御書。
 公の御書保書なる御書。此の御書保書なる御書。

丁卯

十月

十日

丙辰

一 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

● 今朝 晴 宜 讀書 宜 遊 園 宜 遊 山 宜 遊 水

日
入
筆
子

Handwritten text in cursive script, possibly a list or notes, located on the right side of the page.

Handwritten text in cursive script, continuing the notes or list, located in the middle-right section of the page.

Handwritten title or section header, possibly 'Handwritten Title'.

Handwritten text in cursive script, located in the middle-left section of the page.

Handwritten text at the bottom of the page, possibly a signature or date.

Handwritten text in cursive script, located in the lower-middle section of the page.

Handwritten text in cursive script, located in the lower-left section of the page.

神

血長腰の存留する事九月十日
引物又為事書し振出たる方成
しゆしゆ神神事なる事なる事
毎一毎中に入る事なり

考一血長腰の存留する事
以上

心機源

起請文事書し事

一物に因縁あり行甘ん中も因縁あり入正勤
接直為心公海心も因縁あり護念
しる事なり
一馬大豆切俵米目
遂に果てぬ事一力傷物曲まれば住らぬ
ゆへに因縁あり種なき事未信なる事
性神源中なる事なり
一石燈籠の孔あり事あり事あり
ある事あり事あり事あり事あり

あゝ神神事なり

高野山に在る事あり
高野山に在る事あり
高野山に在る事あり

高野山に在る事あり
高野山に在る事あり

嘉永四年九月
一、
二、
三、
村田平右衛門

十月 十六日 十一日

一、
二、

一、
二、
三、

一、
二、
三、

古入司
三、

古入司
三、

不所... 入... 出... 出...

十... 出...

一... 出...

若... 出...

十日...

一... 出...

出... 出...

一... 出...

